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Vragen van de leden Irrgang en
Polderman (beiden SP) aan de
minister voor
Ontwikkelingssamenwerking over
visserijrechten. (Ingezonden
4 februari 2010)

1
Is het waar dat de Europese Unie
visserijrechten betaalt, middels de
visserijpartnerschapsovereenkomsten
voor toegang van de Europese
vissersvloot tot het zeegebied van
derde landen, bijvoorbeeld de
80 miljoen euro aan Mauritanië?1

2
Is de situatieschets zoals gegeven in
het artikel, waarin wordt omschreven
hoe de lokale vissers steeds verder
uit de kust moeten vissen of werkloos
raken door de grootschalige
buitenlandse visserij en de uitputting
van de zee die daarop volgt, en de
lokale economie bovendien stilvalt
doordat de internationale handel
domineert, waar? Deelt u de mening
dat dit geen vorm is van duurzame
visserij?

3
Vindt u uw inzet op
voortzetting van deze
visserijpartnerschapsovereenkomsten
na 2012 in het kader van de
herziening van het
Gemeenschappelijke Visserijbeleid op
voortzetting van deze
visserijpartnerschapsovereenkomsten
na 2012, gezien de situatie zoals

geschetst wordt in het artikel, een
goede ontwikkeling?

4
Ziet u de
visserijpartnerschapsovereenkomsten
als een vorm van ontwikkelingshulp,
zoals lijkt te kunnen worden
opgemaakt uit het algemeen overleg
op 17 december 2009 over de
toekomst van het Gemeenschappelijk
Visserijbeleid waarin u de
visserijakkoorden met derde landen
heeft geplaatst in het kader van
ontwikkelingssamenwerking en
expliciet de link heeft gelegd met
ontwikkelingsdoelen en
ontwikkelingsbudget? Zo nee, deelt u
de mening dat lokale vissers
beschermd moeten worden tegen
deze uitbuiting? Zo ja, hoe draagt dit
volgens u bij aan ontwikkeling?

5
Heeft uw voornemen om
visserijpartnerschapsovereenkomsten
aan te gaan in het kader van
ontwikkelingssamenwerking
gevolgen voor het Europese
hulpbudget? Wordt dit gezien als
official development assistence
(ODA)-relevante hulp? Wordt er, nu al
Europees ontwikkelingsgeld aan
besteed of zijn er plannen om dit te
gaan doen?

6
Bent u van mening dat de
visserijpartnerschapsovereenkomsten
nu duurzaamheidswinst opleveren
voor de betreffende gebieden?2

7
Wat gebeurt er met het niet bestede
Europese ontwikkelingsgeld waar in
genoemd algemeen overleg over
werd gesproken, en om welk bedrag
gaat het? Waarom wordt dit geld niet
besteed aan nuttige hulp? Is het beeld
waar dat dit een «graaipot» is voor
andere beleidsterreinen?3

1 Trouw, 28 januari 2010: «Help arme vissers:
hou de dieven weg».
2 Zie bijvoorbeeld de nota «Vis, als duurzaam
kapitaal; De Nederlandse visie op het nieuwe
Europese visserijbeleid» , p.25 laatste alinea.
3 Citaat van minister Verburg: «De heer
Polderman heeft gevraagd naar de
derdewereldlanden. Het is van groot belang
dat hij zich realiseert dat hier ook
ontwikkelingssamenwerking een rol speelt.
Ook vanuit Europees oogpunt speelt die een
rol. Het luistert dus heel nauw bij de
vormgeving van de afspraken die gemaakt
worden. Daarom is er Europees beleid en dat
zal steeds zorgvuldig moeten worden
bekeken. Als er inderdaad
ontwikkelingssamenwerkingsdoelen
gerealiseerd worden, vinden wij dat daar
Europees geld aan besteed mag worden. Er is
heel veel Europees ontwikkelingsgeld dat niet
besteed wordt en dat is ontzettend jammer. Dit
kan bijdragen aan
ontwikkeling,werkgelegenheid, onderwijs et
cetera
(http://parlisweb/parlis/document.aspx?
id=f6ba0299-71bb-4668-bd15-c9da68694f25
Herziening van het Gemeenschappelijk
Visserijbeleid 32 201 nr 10).

Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2009–2010 Vragen gesteld door de leden der Kamer

0910tkkvl2010Z02227
Sdu Uitgevers
’s-Gravenhage 2010 Tweede Kamer, vergaderjaar 2009–2010, Vragen


